
Usnesení z ustavujícího zasedání zastupitelstva obce Vidče 
konaného dne 9. listopadu 2010

Zastupitelstvo obce Vidče
1/2010 bere na vědomí složení slibu všech členů zastupitelstva 

obce  podle  § 69  odst. 2  zákona  č. 128/2000  Sb.,
o obcích, ve znění pozdějších předpisů.

2/2010 určuje návrhovou a volební komisi ve složení: Dagmar 
Karasová, Lenka Machulová, Karel Přibyl.

3/2010 stanovuje v souladu  s ustanovením  § 84  odst. 2
písmeno m) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve nění  
pozdějších předpisů, počet členů rady obce na 5 (pět).

4/2010 určuje v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písmeno k)
zákona č. 128/2000 Sb., o  obcích, ve znění pozdějších
předpisů, funkce, pro které budou členové zastupitelstva
obce dlouhodobě uvolnění: starosta, místostarosta.

5/2010 volí v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písmeno m) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších  
předpisů
starostu obce: Mgr. Štěpánku Mikulenkovou
místostarostu obce: Milenu Dudovou
členy rady obce: Miroslava Chumchala

Mgr. Pavla Kuběju
Ing. Karla Malíka

Vážení spoluobčané,
na  ustavujícím  zasedání  nového  zastupitelstva  obce,  které  se  konalo  9.  listopadu,  jsem byla  opětovně  potvrzena  do  funkce 
starostky naší obce. Důvěra a podpora nově zvolených zastupitelů obce k tomu, abych i nadále zastávala tuto funkci mne potěšila 
a pro práci v dalším období velmi povzbudila. Letos bylo mnohem těžší svou práci v této veřejné funkci obhájit, než v době před 
8 lety, kdy jsem byla zvolena poprvé.
Hlasování zastupitelů určitě výrazným způsobem ovlivnil výsledek komunálních voleb. Dovolte mně proto, abych touto cestou  
poděkovala Vám všem, kteří jste svými hlasy podpořili a volili nejen mne, ale také ostatní kandidáty, které jsem do voleb vedla . 
K práci v zastupitelstvu přistupujeme s velkou zodpovědností. Tak, jak jsme uvedli,  jsme připraveni pracovat co nejefektivněji  
a věnovat své profesní schopnosti i svůj čas pro rozvoj naší obce.
Při této příležitosti velmi děkuji panu Ing. Daliborovi Kubišovi, který bohužel v novém zastupitelstvu pozici místostarosty 
obce neobhájil. Děkuji mu za jeho pracovitost, ochotu a všechen čas, který nezištně velmi často na úkor vlastní rodiny, obci  
věnoval, a to zejména při realizaci všech prováděných staveb, včetně dlouhodobé přípravy stavby kanalizace.
Také děkuji paní Marcele Švajdové, které se podařilo zapojit do společensko - sportovního dění v obci všechny věkové generace, 
od nejmenších dětí , až po seniory. A poděkování patří i těm zastupitelům, kteří se v  minulém volebním období zasloužili o rozvoj 
obce.
Přála bych si, aby nově zvolené zastupitelstvo vytvořilo pracovitý tým, kterému se povede splnit záměry, které byly jednotlivými  
stranami a sdružením prezentovány před volbami. A akcí, které by mohly k dalšímu rozvoji obce přispět, je naplánována celá řada.  
Zcela zásadní je však nyní stavba kanalizace. O tom, zda a jak se nám podaří naše záměry v  průběhu volebního období plnit, Vás 
budeme průběžně informovat. Také si moc přeji spolupráci s Vámi, občany, věřím v tuto spolupráci a těším se na ni. Děkuji Vám 
a přeji všem hodně pohody a klidu.

Štěpánka Mikulenková
starostka obce

Vážení občané, zveřejňujeme nejnovější přehled pracovníků OÚ
OBECNÍ ÚŘAD:

Starosta
Mgr. Štěpánka Mikulenková
uvolněna pro výkon funkce, činnost dle zá-
kona č. 128/2000 Sb., v platném znění

Místostarosta
Milena Dudová
uvolněna pro výkon funkce, činnost dle zákona 
č. 128/2000 Sb., v platném znění

Sekretariát, matrika
Eva Kramolišová,
prac. úvazek 1, - písemná agenda související 
s činností OÚ, informace občanům, evidence 
obyvatel, matrika, obč. průkazy, czechpoint, 
datové schránky

Účetní obce
Ludmila Ondřejová,
prac. úvazek 1, - vedení účetnictví, evidence 
majetku obce, evid. poplatků (ze psů, hrob. 
míst), zmocněnec pro jednání s FÚ, zástupce 
matriky
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Místní knihovna
Dagmar Karasová, dohoda o pracovní činnosti
Kompletní služby při vedení MK, péče o knihovní fond, veřejně přístupný internet

Správce lesa
Stanislav Macíček, dohoda o pracovní činnosti 
Pečuje o lesní majetek obce, zpracovává plán lesní výroby , provádí výběr a dohled na těžbu dřeva, 
zabezpečuje plnění lesního hosp. plánu, zajišťuje prodej dřeva

Správce veřejného osvětlení
Jaromír Mičkal, dohoda o pracovní činnosti - kompletní údržba VO v obci

Správce hřbitova
Josef Vičan  ,   dohoda o pracovní činnosti
Pečuje o místní veřejné pohřebiště, provádí drobné práce s tímto spojené

Uklizečka
Petra Mičkalová, dohoda o pracovní činnosti 
Úklid budovy OÚ, úklidové práce v sále KD a přilehlých prostorách (podle potřeby)

Správce sportovního areálu
Jitka Fojtášková, prac. úvazek 1 - kompletní zajišťování obsluhy a úklidu budovy Sahara, 
údržba celého sportovního areálu

Správce veřejné části budovy tělocvičny
Vladimír Fabián, 
dohoda o pracovní činnosti

Správce zahrady (dětské hřiště)
Vladislav Vala
dohoda o pracovní činnosti

Správce sauny 
Zdeněk Křenek,
dohoda o pracovní činnosti

Vážení spoluobčané,
na stránkách Videčského zpravodaje jste se již,  díky naší paní starostce,  seznámili  s několika významnými osobnostmi naší obce.  
O jejich činnosti, úspěších a zásluhách často nevíme, proto se vás s nimi snažíme seznámit. Mezi velmi významné osobnosti naší obce  

 určitě patří Stanislav Jasný narozený 9. 9. 1978. Z data jeho narození vidíme, že 
 patří k mladší generaci, o to víc si zaslouží obdiv za úspěchy,  které za 18 let  
 aktivní činnosti dosáhl. Proslavil se jako šachista. V roce 1992 začal hrát šachy 
 a zúčastňoval  se  soutěží.  V letech  1992 -  1996 hrál  za  Vidče  okresní  přebor, 
 za Zašovou  krajský  přebor  a  za  Valašské  Meziříčí  divizi.  V  roce  1996  byl  
 kandidát  na mistra sportu v šachu. V roce 1997 hostoval ve Frýdku-Místku, kde 
 hrál  divizi,  o  dva  roky  později  přestupuje  do  Frýdku-Místku  a  hraje  1. ligu. 
 V tomto   roce se tam stává trenérem Beskydské šachové školy.  Od roku 2002 
 FIDE  (Federation  Internationale  des  Echecs)  mistr  v šachu.  Ve  stejném  roce 
 obsadil 2. místo na Mistrovství ČR v rapid šachu. Od roku 2006 je mistr sportu 
 v šachu  a  stává  se  reprezentačním  trenérem  mládeže  ČR.  V témže  roce  také 
 postupuje  do  extraligy  ČR  s Frýdkem-Místkem,  kde  hraje  až  do  roku  2010. 
 V sezóně 2007/2008 obsadil 3. místo v extralize družstev ČR. Od roku 2009 je 
 mezinárodní mistr  v šachu a od roku 2010 šéftrenér Beskydské šachové školy 
 ve Frýdku-Místku. Trénoval několik mistrů ČR mládeže a další medailisty, a také 

mnohonásobné vítěze ČR mládežnických družstev (mladší žáci, starší žáci, dorost). Je vítězem několika mezinárodních turnajů. 
Stando, přijmi poděkování a gratulaci za všechny úspěchy, kterých jsi dosáhl a přejeme hodně sil, trpělivosti a ať se ti daří na turnajích 
i při výchově nových šachistů.

Za redakční radu D. Karasová

Střední škola zemědělská a přírodovědná 
     Rožnov pod Radhoštěm

obor: AGROPODNIKÁNÍ
- zaměření : Chov koní  a zvířat

Péče o krajinu  (orientace  na bioprodukci) 

a EKOLOGIE A ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ
 - zaměření : Pozemkové úpravy a údržba zeleně

pořádá  Den otevřených dveří – 26. a 27. 11. 2010 
telefon: 571 654 390
E-mail: info@szesro.cz  
http: www.szesro.cz

Září v     základní škole  
V měsíci  září  se  po  prožitých  prázdninách  vždy  děti 

znovu  přizpůsobují  pravidelnému  režimu,  začíná  opět  výuka 
i domácí příprava na ni.

Děti  ze  druhé  třídy  navštívily  výukový  program 
ve Valašském muzeu Jak to bylo s horú Radhošť.
16.  –  17.  září  se  v Rožnově  konala  velká  sportovní  akce: 
Rožnovská  olympiáda  dětí  a  mládeže.  Se  svými  učiteli  Tv 
P. Drdou a L. Ludvighem se jí zúčastnili i vybraní žáci naší školy 
(více se dočtete v příspěvcích samotných učitelů).

Do  ZOO  Lešná  zamířili  23.  září  prvňáčci.  Tam  jim 
doprovod  dělali  osmáci  a  deváťáci  a  všem  se  tato  vzájemná 
spolupráce líbila.
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Oznámení občanům, že 2. 12. 2010 se budou na faře zapisovat mše na první pololetí 
v době od 14:30 do 16:00 hod.

mailto:info@szesro.cz


Říjen ve videčské základní škole
Protože  už se  děti  několik  týdnů vzdělávají, 

konaly se 11.  10.  (první  třída) a 12.  10.  (ostatní 
třídy)  první  třídní  schůzky  s rodiči.  Mezi  rodiče 
deváťáků  přišli  i  zástupci  nejbližších  středních 

škol, kteří jim své školy a na nich otvírané obory představili.
Tento den byli  také prvňáčci  v místní  mateřské  škole, 

kde viděli divadlo Proč se sluníčko nudilo. 18. října zorganizovala 
E. Mandulová zájezd na večerní divadelní představení Sluha dvou 
pánů  do  Zlína.  Spokojeni  byli  osmáci,  deváťáci,  pracovníci 
mateřské i základní školy, ale i devět našich loňských absolventů, 
kteří jeli s námi.

Prvňáčci  v prvouce  pracovali  na  projektu  Ovoce 
a zelenina a 26. 10. s pomocí maminek K. Cábové a P. Malinové 
vyráběli keramické výrobky pro vánoční jarmark. Tímto chceme 
oběma  maminkám  velmi  poděkovat  za  poskytnutý  materiál, 
zkušenosti a čas.

Pokračovali jsme i v besedách, při nichž žáci získávají 
další  informace.  O  knížkách  povídala  druhákům  a  páťákům 
B. Zajícová z rožnovské knihovny, o kamenech se třeťáci a páťáci 
dozvěděli více od mineraloga pana Novotného.

Žáci  začali  jezdit  také na exkurze.  25.  října navštívili 

v rámci volby školy Střední zemědělskou a přírodovědnou školu 
v Rožnově  p.  R.  osmáci  a  deváťáci.  Další  den  jeli  čtvrťáci 
a páťáci do Valašského Meziříčí  –  prohlédli  si  výrobu v místní 
gobelínce,  historickou  expozici  v zámku  Kinských  v Krásně 
a dostali se k soutoku Vsetínské a Rožnovské Bečvy.

Už začaly i soutěže. V okrskovém kole v minikopané se 
velmi dařilo 8 chlapců z 6. – 9. třídy, kteří ho pod vedením pana 
učitele Ludvigha vyhráli a postoupili do okresního finále. Školní 
kolo  soutěže  Přírodovědný  klokan  si  vyzkoušeli  všichni  žáci 
8. a 9. třídy – vítězem se stal Štěpán Bařina z 9. třídy.

Svá  nová  vystoupení  pod  vedením  D.  Halamíkové, 
P. Smílkové,  I.  Mandlové  a  H.  Crhové  nacvičovali  na  Soláni 
na dvoudenním  soustředění  (22.  a  23.  října)  členové  souboru 
Valašenka.

Naše  škola  bude  i  nadále  pokračovat  pod  vedením 
p. uč. Kovářové  v mezinárodním  projektu  Comenius.  Proto  zde 
bylo  v době  od  3.  do  8.  října  osm  pedagogů  z partnerských 
evropských škol z Belgie, Polska a Estonska. Domluvili pracovní 
program na následující dva roky a také poznávali naše okolí.

Jaromíra Pečálková

90. výročí vzniku Sboru dobrovolných hasičů
Stále se snažím přimět vedoucí našich hasičů, aby o své 

činnosti  a  úspěších  informovali  občany  v  našem  zpravodaji. 
Marně.  Rozhodla  jsem  se  tedy,  protože  nejde  nenapsat  o  tak 
významné  události  jakou  je  90.  výročí  vzniku  SDH a  předání 
praporu.  Velice  si  vážím práce našich hasičů.  Mně stačí  slyšet  
houkat  hasičské auto a  už mi  naskakuje  husí kůže.  A kdybych 
viděla  požár,  tak  mě  odnesou  na  „márách“.  Naši  hasiči  jsou 
stateční  a  připraveni  pomáhat  občanům  v  těžkých  situacích. 
Vedoucí Sboru dobrovolných hasičů je Oldřich Knébl a starostou 
Václav  Vičan.  Zúčastňují  se  každoročních  soutěží  a  letos 
zorganizovali  tuto  soutěž  i  v  naší  obci.  Vychovávají  si  své 
nástupce. 

V roce 1920 vznikl v naší obci SDH. Tuto významnou 
událost  se  rozhodli  hasiči  oslavit  v hospodě  „U  Hanáčků“. 
Zúčastnili  se  jí  nejen  domácí  dobrovolní  hasiči,  ale  i  hasiči 
z okolních  vesnic  a  města  Zubří.  Významnými  hosty  byli 
i starostka a místostarosta. 

Program zahájil starosta SDH V. Vičan. Přivítal bratry 
hasiče  i  hosty  a  zhodnotil  činnost  SDH  za  uplynulá  období. 
Za obětavost,  zodpovědnost  a  ochotu  při  zásahových  pracích, 
soutěžích  a jiných  aktivitách  byli  hasiči  odměněni  medailemi. 
Starostka  obce Mgr.  Štěpánka Mikulenková  předala  SDH nový 
prapor.  „V  příštím  roce  na  jaře  máme  v  plánu  uskutečnit 
slavnostní  vysvěcení  praporu,  které  by  mělo  proběhnout 

na Hostýně. Tímto bych rád poděkoval všem, kteří se na oslavách 
90. výročí založení SDH podíleli,“ řekl O. Knébl. 

Do  dalších  let  přejeme  našim  dobrovolným  hasičům, 
aby vše zvládali tak úspěšně jako doposud a co nejméně požárů 
a přírodních katastrof.

Za redakční radu D. Karasová

      V listopadu slaví 
                    svá životní 

jubilea     
 tito naši      
          spoluobčané:

Drozd Martin 65 let
Jurčová Božena 70 let
Letošová Marta 75 let

Všem jubilantům do dalších 
let ze srdce přejeme 

          pevné zdraví, 
mnoho lásky 

a životní pohody. 
OÚ Vidče
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Životní jubilea



Drakiáda 9. října 2010
Letošní  Drakiáda  byla  o  týden  odložena  z organizačních 

důvodů.  A to bylo dobře, neboť počasí o tomto víkendu drakům přálo, 
i když to zprvu tak nevypadalo. Ranní a ještě polední mlha, kterou byla 
zahalená  dědina,  se  jaksi  nechtěla  ztratit.  Jenže  sluníčko  bylo  silnější 
a mlhu nakonec porazilo. Tak se ukázalo krásné slunečné odpoledne, ale 
jaksi chyběl vítr. 

Kolem  druhé  odpoledne  se  začala  na  Přizbu  scházet  děcka 
s draky, neboť už se nemohla dočkat. Jenže veškerá snaha donutit draky 
vzlétnout se míjela účinkem. Draků a pokusů na Přizbě přibývalo, ale vítr 
foukal jen sporadicky, i když mu vyhrávaly povzbudivé melodie. Teprve 
kolem půl čtvrté si to rozmyslel a začal tak foukat, že v ten moment byli 
všichni  draci  ve  vzduchu  a  diváci  se  měli  na  co  dívat.  Letos  to  byla 
opravdu velmi pestrá plejáda, a tak i pořadatelé museli vymyslet zvláštní 

soutěžní  kategorie.  Tak  soutěžili  draci  a  jejich  majitelé  v kategoriích: 
Pohádkový  drak  Mrak,  Drak  Zlobivák,  Exotický  drak,  Drak  Papírák 
a Drak Parašutista. 

Vybrat  vítěze  jednotlivých  kategorií  bylo  obtížné,  ale 
pořadatelé už mají za ty roky zkušenosti,  a tak se nakonec vše povedlo 
k všeobecné  spokojenosti. Při závěrečném nástupu se  předvedlo divákům 
na 60 draků, z kterých jen pět zvítězilo.  Vítězové jednotlivých kategorií 
dostali hezkou cenu, diplom a sladkosti. 

Kromě těchto pěti cen byla udělena i cena za statečnost, neboť 
i Přizbu letos poznamenalo nevlídné počasí a při sklizni trávy zanechaly 
traktory  místy  hluboké  koleje,  ve kterých  byla  voda  či  bláto.  A  právě 
do takového místa  spadla  jedna holčička,  která však nedbala špinavých 
kalhot a snažila se draka přinutit létat. 

Po  hlavní  soutěži  byly  připraveny  podzimní  hry.  Největší 
úspěch měl hod gumákem na cíl a přetahování  lanem o „velikou“ řepu. 
Svou  dovednost  děti  předvedly  i  ve  skládání  vlaštovek  a  kupodivu 
všechny opravdu vzlétly.  Za všechny činnosti  toho odpoledne byly děti 
odměněny malými sladkostmi a měly ještě jedno privilegium. Poskládat 
dohromady draka, přesněji namalovat na papír cokoliv a přivázat ho pak 
drakovi  na ocas.  A  byl  to  skutečně  dlouhý  drak,  neboť  malovat  se 
rozhodlo celkem 45 dětí, a to hned při vstupu do dračího areálu. Ostatní 
nechtěly nebo byly na malování ještě malé.

Na  celé  odpoledne  zajistili  pořadatelé  i  výborné  občerstvení 
a pro  všechny  teplý  čaj,  který  už  tradičně  navařila  obsluha  z Hospody 
u Hanáčků,  za  což  děkujeme  majiteli  zařízení.  Také  děkujeme  panu 
Vičanovi, který nám umožnil rozbít organizační štáb v hřbitovním domku 
a  zároveň  použití  sociálního  zařízení  pro všechny,  co přišli  na  Přizbu. 
Drakiáda  se  letos  prostě  opět  vydařila,  a  to  pořadatele  z komise  pro 
školství, mládež, volný čas a sport a SPV velmi potěšilo.

Marcela Švajdová

LAMPIÓNOVÝ PRŮVOD MASEK 26. 10. 2010
Tradičně  pořádaný  lampiónový  průvod  broučků  k výročí 

republiky  se  letos  rozhodli  pořadatelé  kapku  inovovat,  a to  z několika 
důvodů.  Jednak masek  broučků  v průvodech v posledních letech hodně 
ubylo. Do průvodu chodily stále mladší děti a těm výročí republiky ještě 
nic neříká.  Dále jsme si  mysleli,  že strašidelné masky budou přece jen 
přijatelnější i pro ty starší děti a nemýlili se.

Tak se v podvečer v úterý 26.října sešlo na seřadišti u Fabiánů 
na dvě sta lidí, od nejmenších dětí až po babičky a masek bylo nepočítaně. 
Nejen strašidelné,  ale  i  ti  broučci  se  našli  a  různé  fosforeskující  rohy,  
hlavy i oblečení. A opět se ukázala firma Fabián a synové, která připravila 
pro děti  něco sladkého a pro všechny dospělé malé občerstvení v podobě 
Broučkova nápoje, neboť bylo dosti  chladno.  Za to pořadatelé zmíněné 
firmě moc děkují. 

Po  půl  šesté  se  vydal  průvod  na  pochod,  a  to  jako  vždy, 
bočními ulicemi. Největší překvapení čekalo na všechny u mateřské školy, 
která  byla  pro  ten  účel  zvlášť  vyzdobená  a osvícená.  Některé  děti  si 
myslely, že už došly do cíle, protože se nemohly dočkat noci. „Staršáci“ 
totiž tuto noc ve školce spali a těšení bylo veliké.

Jenže ještě nebyl konec průvodu, a tak děti došly až do kina, 
kde na ně čekal příjemně vytopený sál, pro každého malý dárek, vyhlášení 
a odměnění nejhezčích masek a tolik očekávané dětské filmy, především 
O krtečkovi. 

Pořadatelé počítali, že dětí bude hodně, ale že jich bude na sto 
padesát, tomu by nevěřil nikdo. Proto došlo k malé nepříjemnosti, když se 
na  poslední  přicházející  už  nedostalo malých  dárečků.  Všichni  to  však 

vzali sportovně, pozorně vyslechli vyhlášení nejhezčích masek, vydrželi 
i jejich fotografování a dočkali se i očekávaných filmových pohádek.

Spokojené  dětské  úsměvy  byly  tou  největší  odměnou  pro 
pořadatele, kterými byla komise pro školství,  mládež, volný čas a sport  
a SPV.  Byla  to  poslední  společná  akce  komise  pro  skončené  volební 
období.  Pořadatelé  děkují  touto  cestou  panu Jaromíru  Mičkalovi,  který 
zařídil  vytopení  kinosálu,  firmě  Fabián  a  synové  za  poskytnuté 
občerstvení a Panu Miloslavu Pavelkovi za obstarání filmu a promítače. 

Marcela Švajdová, předsedkyně komise

Pohodový jednodenní zájezd na severní Moravu
Letošní podzim se věnovali účastníci zájezdu poznávání méně 

známé i navštěvované části severní Moravy, které se říká Osoblažsko. Je 
pravda, že až do Osoblahy nedojeli, ale prozkoumali místa, která s tímto 
regionem úzce souvisí.

Na cestu se vydal plný autobus Vidčanů ještě za tmy, protože 
cesta byla daleká a program náročný. Prvním cílem byl Krnov, kde byla  
společná  prohlídka  města.  Poznali  jsme  exteriéry  historicky  i  jinak 
významných  budov Krnova a překvapilo nás,  jak bylo  město upravené 
a čisté.

Z města jsme se vydali autobusem na kopec Cvilín, na kterém 
je okrsek zvaný Mariánské pole. Tvoří ho nádherný poutní chrám Panny 
Marie Sedmibolestné, ke kterému vede z města 222 schodů a kolem něj 
krásné  kapličky  křížové  cesty.  Po prohlídce  areálu  jsme  si  zašli 
na Lichtenštejnovu  rozhlednu,  odkud  byl  překrásný  výhled  na  Krnov, 
Jeseníky a do Polska.

Dalším cílem byly Linhartovy, což je obec se zámkem, který 
ještě  před  několika  lety  vypadal  jako  ruina.  Když  jsme  k němu 

za krásného  slunečného  počasí  přijeli,  byli  jsme  mile  překvapeni.  Leží 
na rovině přímo u řeky Opavice, za kterou už je Polsko. Přivítal nás pán, 
který má na svědomí právě tu ohromnou proměnu. Všechny nás překvapil 
svou nezměrnou vitalitou a nadšením pro věc a především představováním 
jednotlivých expozic zámku. Ty se liší od běžně známých interiérů zámků 
tak, že jsme se nestačili divit. Po více než hodinové prohlídce, kdy jsme 
měli  pořád  co obdivovat,  jsme  poděkovali  panu  průvodci  i kastelánovi 
Hrubému a rozjeli jsme se k dalšímu cíli. Tím bylo Eldorádo.  

Eldorádo  je  jakýsi  minipark  pravěkých  zvířat,  pohádkových 
bytostí  i  pravěkých  lidí.  Je  umístěn  v Hynčicích  na zahradě  rodinného 
domku. Ten obývá potomek autora nápadu vybudovat tento park a také 
spolutvůrce  jednotlivých  skulptur.  Je  to  už  starý  pán,  který  nestačí 
udržovat zahradu a park v pořádku, ale mluvilo z něj nadšení mládí, kdy 
s otcem celé dílo tvořili.  Škoda, že jeho potomci park neudržují.  Říkali 
jsme si v duchu, že takový autobus brigádníků by vycídil celé Eldorádo 
ráz dva. Po obdivu Eldoráda jsme putovali do Zlatých Hor.
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Přímo  Zlaté  Hory  však  nebyly  naším  cílem,  nýbrž  kopec 
nad nimi, a to Biskupská kupa. Z té se na nás smála v odpoledním slunci 
rozhledna, která se zdála být strašně blízko. Ale nebylo tomu tak. Museli 
jsme  vynaložit  hodně  úsilí,  než  jsme  se  k ní  z místa,  zvaného Petrovy 
boudy, dostali. Pravda, nebylo to daleko, ale kopeček dal zabrat každému. 

Odměnou nám byl nádherný pohled na krajinu blízkou i vzdálenou, i když 
byl už mírný opar. Radhošť ani Lysou horu jsme sice neviděli,  ale bílý 
vršek  Pradědu  a  dalších  jesenických  vrcholů  ano.  Bylo  vidět  i daleko 
do Polska, jelikož rozhledna stojí přímo na hranicích. 

Pak už nás čekal jen sestup z Biskupské kupy, podvečerní Zlaté 
Hory,  kde  jsme si  prošli  střed města  a poutní  místo  zvané Maria Hilf. 
Jelikož už bylo pět hodin odpoledne, měli jsme strach, že na nás už nikdo 
v tomto areálu nepočká. Ale opět jsme měli štěstí na nadšence, jímž byla 
paní,  která  nás  v areálu  přivítala  úžasnou  zvonkohrou  místních  zvonů. 
Poté  nás  všechny  usadila  v poutním  kostele  Panny  Marie  Pomocné 
a povykládala nám o historii místa, stavbě kostela a poskytla nám všechny 
další  potřebné  informace.  Po  prohlídce  komplexu  a  malé  procházce 
v nejbližším okolí kostela jsme oficiálně ukončili program, neboť se velmi 
rychle setmělo.

Pak  už  nás  čekala  jen  cesta  domů,  kterou  jsme  si  zpestřili  
jízdou  kolem  přehrady  Slezská  Harta,  jejíž  vodní  hladinu  jsme  měli 
možnost vidět za svitu měsíce. Nebylo to sice to pravé ořechové, ale kdo 
to už takhle zažil, že! Domů jsme se vrátili sice unavení, ale obohacení 
o nové zážitky a spokojení, neboť nám přálo počasí a náročný program se 
líbil.

Marcela Švajdová

Říjen v komisi pro školství, mládež, volný čas a sport a SPV

Říjen byl pro komisi a SPV velmi hektickým 
měsícem,  o čemž svědčí  předchozí  příspěvky.  To 

však ještě není všechno. Právě v den zájezdu na severní Moravu 
probíhal  na  Sahaře  turnaj  amatérských  párů  ve stolním  tenisu. 
Tento  tradiční  turnaj  organizuje  vždy  oddíl  stolního  tenisu  TJ 
Vidče a SPV.

Přesněji řečeno, turnaj měl probíhat, ale sešlo se málo 
hráčů a převažovaly ženy. Tak si všichni zahráli spolu pro radost 
a rozhodli, že se tento turnaj přeloží až na únor, kdy nebude tolik 
akcí.  Doufám,  že  bude  mít  více  účastníků  než  v říjnu,  protože 
nebude  jeden  z posledních  podzimních  víkendů,  sběr 
velkoobjemového odpadu, zájezd ani živelná pohroma. Až na to 
poslední, všechno ostatní bylo právě 23. října.

Na  závěr  svého  osmiletého  funkčního  období 
v zastupitelstvu  obce  chci  poděkovat  všem,  kteří  mi  pomohli 
uskutečnit  plány,  pro  které  jsem  kandidovala,  tj. všem  členům 
komise  pro školství,  mládež,  volný  čas  a sport,  všem,  kteří  mi 
pomohli  vzkřísit  rekreační  sport   -  SPV  a  dali  se  na dráhu 
cvičitelů,  všem  sponzorům,  kteří  podporovali  dnes  už  tradiční 
akce, všem lidem, co naše akce navštěvovali a tím nás motivovali  

ke  stále  lepší  práci  a také  obecnímu  úřadu,  který  poskytoval 
finanční  podporu,  i když  jsme  si  pomocí  grantů  a  sponzorů 
dokázali hodně financí zajistit.

Hodně  lidí  mi  vyjádřilo  nesouhlas,  že  se  nechci  již 
angažovat  v ZO.  Děkuji  za  projevenou  důvěru,  které  si  velmi 
vážím, ale pro obec nebo veřejnost jsem pracovala od svých 15 let 
s výjimkou,  co  jsem  bydlela  mimo  obec,  takže  si  oddech 
zasloužím. Nechci být brontosaurem v ZO a proto jsem ráda, že 
jsem mohla  předat  žezlo  mladým,  kteří  jistě  nezklamou.  Mám 
i jiné veřejné aktivity,  kterým bych se ráda věnovala.  Pokud se 
někdo bojí, že už nebudou zájezdy, tak ujišťuji, že budou, pokud 
o ně bude zájem a budu mít chuť a zdraví je organizovat.

Jelikož je toto poslední zpráva, kterou o činnosti komise 
a SPV podávám, děkuji  všem,  kteří  mé články a zprávy celých 
osm let pozorně četli. Přeji svým nástupcům hodně úspěchů, štěstí 
a zdraví, ale především hodně elánu a nadšení, protože bez toho 
se tato činnost nedá dělat.

Marcela Švajdová

Ahoj podzime!!!
Na  naší  mateřské  škole  stále  hledáme  nové  formy 

spolupráce s rodiči i veřejností.
Mnohé  aktivity  se  staly  už  tradicí,  jako  například 

,,pochod broučků a  strašidel“,  která  prochází  areálem MŠ,  kde 
jsou rozsvíceni nejkrásnější podzimníčci, které si rodiče s dětmi 
vytvořili.

Podzimní  příroda  je  nejen  krásná,  ale  pestře  využívá 
svých  darů  –  stačí  se  jen  dívat  kolem  sebe,  jak  je  zajímavá 
a rozmanitá těsně před tím, než se uloží k zimnímu spánku. Děti 
milují  hry  s kaštany,  listy  a  ostatními  přírodninami  –  mezi 
nejoblíbenější patří i dýně.

Letos,  stejně jako v loňském roce se do jejich výroby 
zapojili  rovněž  rodiče.  Svou  fantazii  rozvíjeli  opravdu  naplno. 
Nosili  dýně  různých  tvarů  a  velikostí,  s vyřezanými  obličeji, 
nazdobené větvičkami a šiškami, šípky a lístky – každá byla jiná, 
jedinečná.  Dýně  vyzdobily  okenní  parapety  a  chodník,  odkud 
měly dobrý výhled po okolí a každé ráno vítaly děti do školky.

Nejkouzelnější  ovšem  byly  v podvečer,  kdy  paní  uč. 
zapálily  desítky  lucerniček  a  lampiónů,  aby  posvítily  ,,malým 
broučkům“ na jejich poslední podzimní procházce.

Myslím, že nejen pro nejmenší děti bylo ,,zářící dýňové 
království „ určitě krásným zážitkem.

Do pěti, do pěti musíme být u maminky v doupěti. Tato 
písnička  a  dva  veselí  broučci  vítali  naše  videčské  broučky 
v mateřské  škole.  Po  Broučkovém  průvodu  bylo  pro  děti 
připravené netradiční uspávání broučků ve školce. Když se sešli 
všichni  broučci  k „zazimování“,  ještě  si  všichni  sedli  pospolu 
a pověděli  si  navzájem  něco  krásně  hřejivého,  aby  jim  v noci 
nebyla  zima.  Společně si  zazpívali  Broučkovou  ukolébavku,  to 
aby se  jim dobře spalo a  mohli  spokojeně  usínat.  A byla  noc, 
do ticha se občas ozvalo zvolání „maminko, tatínku“ a hned zase 
spokojené  oddychování.  A  po  prospané  noci,  kdy  nás  ráno 
probouzela  krásná  pohádka,  našli  malí  odvážlivci  pod  svými 
polštářky třpytivý diamant na památku „ Broučkovy noci“.

Za mateřskou školu zapsaly
Jana Martínková a Ivana Cabáková
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Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body
1. Horní Bečva 10 8 0 2 46: 15 24
2. Zašová 10 6 2 2 40: 6 20
3. Vigantice 9 5 1 3 53: 27 16
4. Val.Bystřice 10 5 1 4 40: 29 16
5. Vidče 10 2 0 8 23: 68 6
6. Krhová 9 1 0 8 6: 63 3

Pozvánka na Den pro dětskou knihu
Tuto akci  vyhlásila Národní knihovna. Naše knihovna se přihlásila a zve Vás 

27. listopadu od 9 hod. do 15 hod. do místní knihovny na den otevřených dveří. 

Budete mít možnost si prohlédnout krásnou výstavku výtvarných prací dětí z mateřské školy, děti si zasoutěží 

a zahrají různé hry. Čekají je drobné dárky a sladkosti. Děti si prohlédnou nové knihy a z těch zábavných jim budeme 

předčítat. Pozváni budou také představitelé naší obce, kteří třeba dětem také přečtou úryvky ze zajímavých knížek. 

Rodiče si mohou prohlédnout dokumentaci knihovny. Zájemcům nabídneme za symbolickou cenu vyřazené knihy.

V měsíci listopadu se mohou děti přihlásit za čtenáře zdarma bez zaplacení poplatku.

Věřím, že přijmete pozvání a se svými dětmi nebo vnoučaty přijdete 27. 11. 2010 do knihovny.

Jak skončil fotbalový podzim ve Vidči
1. Muži – Středomoravská 1.A třída, skupina „A“

Střelci: 1. Michal Kramoliš – 13; 2. Martin Dobeš – 7; 3. Lukáš 
Vala – 2; 4. - 6. Dalibor Nerad + Petr Stodůlka + Vladimír Urban – 
každý  1.  Michal  Kramoliš  je  po  podzimu  2010  druhý  nejlepší 
střelec  1. A  třídy,  skupiny  „A“.  Jen  o  1  vstřelenou  branku  je 
v tomto  ohledu  lepší  hráč  Zubří  Robert  Jurajda,  který  dal 
za podzimní část sezony 14 branek.

2. Dorost – Okresní přebor dorostu, skupina „B“

Střelci: 1. Petr Křenek – 4; 2. - 4. Tomáš Holiš + Dušan Kramoliš + 
Karel Přibyl – každý 2; 5. - 7. Daniel Martinát + Petr Nerád + Erik 
Šindler – každý 1.

3. Mladší žáci – Okresní přebor mladších žáků, skupina „B“

Střelci: 1. Jan Kubját – 6; 2. Filip Pobořil – 5; 3. Ondřej Dobeš – 
4; 4. David Vachun – 3; 5. - 6. Matěj Kapoun + Pavel Kuběja – 
každý 2; 7. - 10. Jakub Kubját + Lukáš Jurča + Daniel Malina + 
Marek Mičkal – každý 1.  

4. Starší přípravka – Okresní přebor starší přípravky, 
skupina „C“

Střelci:  1. Ondřej Dobeš – 5; 2. Jakub Neřád – 3; 3. - 6. Matěj  
Kapoun + Dalibor  Mičola  +  Daniel  Němec  + David  Vachun – 
každý 1.  

A na závěr podzimní sezony tradiční poděkování, které ovšem se vší vážností patří všem, kteří: Videčský fotbal jakkoliv tvořili, 
hráli za něj, trénovali jej, finančně i lidsky jej podporovali a jakkoliv provozně či technicky zajišťovali. Vše pod vedením obětavého  
předsedy celé TJ Vidče – Petra Jurči. Jarní mistrovské zápasy sice začnou až koncem března 2011, nicméně i přes zimní přestávku se  
jistě naši fotbalisté zúčastní turnajů, o kterých budete informováni jak tady na stránkách videčského zpravodaje, tak také ve fotbalové  
skříňce v centru obce, ve Valašském deníku a na internetových stránkách – zejména www.vidce.cz – vlevo odkaz „sport“ – položka  
„fotbal“ a na Facebooku – TJ Vidče. 

Mgr. Petr Liška

VIDEČSKÝ ZPRAVODAJ vydává Obecní úřad a zastupitelstvo obce Vidče. Řídí redakční rada pod vedením Dagmar Karasové. Vychází 1x měsíčně. Uzávěrka 10. každého  
měsíce. Písemné příspěvky odevzdávejte  do schránky na Obecním úřadu Vidče nebo je zasílejte  na adresu Obecního úřadu či na e-mail zpravodaj@vidce.cz.  Názory  
redakční rady nemusí být totožné s názory autorů jednotlivých příspěvků.
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Sport

Pořadí     Družstvo     Záp.     V     R     P        Body     
1. Hutisko  14 10 1 3 32 : 21 31 
2. Val.Meziříčí B 14 9 1 4 40 : 25 28 
3. Štítná n/Vl.  14 8 2 4 28 : 19 26 
4. SK Vizovice  14 7 4 3 32 : 15 25 
5. Zubří  14 7 4 3 30 : 17 25 
6. Lukov  14 7 3 4 24 : 23 24 
7. Juřinka  14 7 2 5 25 : 17 23 
8. Podkop. Lhota 14 6 2 6 18 : 22 20 
9.     Vidče      14     5     3     6     26     :     36     18     
10. Dol. Bečva  14 4 3 7 28 : 29 15 
11. Brumov B  14 5 0 9 16 : 32 15 
12. Nedašov  14 4 0 10 21 : 32 12 
13. Vlachovice  14 2 4 8 20 : 36 10 
14. Hrachovec  14 2 1 11 19 : 35 7 

Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body
1. Prostř.Bečva 9 8 0 1 55: 16 24
2. Vigantice 9 7 1 1 59: 10 22
3. Podlesí 9 5 1 3 35: 19 16
4. FC Zubří 9 5 1 3 32: 34 16
5. Loučka 9 3 3 3 28: 39 12
6. Kateřinice 9 3 1 5 28: 24 10
7. Hrachovec 9 2 4 3 20: 35 10
8. Zašová 9 2 2 5 18: 37 8
9. Vidče 9 2 2 5 28: 49 8
10. Jarcová 9 0 1 8 21: 61 1

Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body
1. Podlesí 11 9 0 2 54: 25 27
2. Horní Bečva 11 8 2 1 48: 18 26
3. FC Zubří 11 7 4 0 37: 16 25
4. Zašová 11 7 2 2 31: 19 23
5. Střítež n.B 11 5 1 5 16: 24 16
6. Juřinka 11 4 3 4 28: 20 15
7. Val.Bystřice 11 4 1 6 18: 30 13
8. Hutisko 11 3 3 5 13: 22 12
9. Choryně 11 2 4 5 19: 32 10

10. Poličná 11 2 2 7 16: 28 8
11. Vidče 11 2 1 8 14: 32 7
12. Branky 11 1 1 9 9: 37 4
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